

Unsre Kalb'n, die Blasl

Musik: Friedrich Neuningner

Text: Johanna Summerer

Polkalied

The musical score is written in G major (one sharp) and 2/4 time. It consists of a single melodic line on a treble clef staff. The lyrics are written below the staff, with hyphens indicating syllables that span across notes. Chord symbols (C, D7, G, F) are placed above the staff to indicate the harmonic accompaniment. The score is divided into sections: Verse, Refrain, and Fine. The lyrics describe the life of a farmer and his cows, mentioning the 'Blasl' (a traditional cow bell) and the 'Sen-ner' (a shepherd).

Verse
Wir hab'n da - hoam an Bau - ern-
Heu - er hot der Han - sl
hof, mit Hen - dln Küh und Kalb'n - . Und im - mer wenn der Schnee weg-
denkt dem Vieh, dem werd i's zoagn - . Denn wenn i nur die Bla - sl
geht, schick mas auf die Alm - . Der Sen - ner - han - sl
siach, krieg i schon an Zorn - . Der Han - sl schreit: "Dir
war - tet schon auf un - ser lia - bes Vieh - . Doch wenn er
zoag i noch - wi ma g'horcht dem Herrn - . Da - bei hot
uns - re Bla - sl siacht ist die Freu - de glei ge - trübt - .
uns - re Bla - sl dann - dem Hans des Fürch - ten g'lernt - .

Refrain Uns - re Kalb'n die Bla - sl - ist a stör - risch's Vieh - , sie
tuat nur des wos sie gern mog und folg - sam is sie nie - .

Uns - re Kalb'n die Bla - sl - ist a stör - risch's Trumm - . Wenn der
Sen - ner et - was zu ihr sagt, stellt sie sich ganz dumm - .

Fine